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PROCES VERBAL

incheiat azi 29 decembrie 2021 ,cuocazia gedinlei ordinare a Consiliului Local gilindia, la care
participS un numdr de 9 consilieri .Se d5 cuv6ntul la propuneri pentru alegerea pregedintelui de
gedinta,d-l Solovestru lonel propune pe d-na consilier Petac Ribana Alina Giana, se supune la vot si se
aprobd in unanimitate adoptandu-se Hotdrarea nr. 75 din 29 decembrie 2021.

Se dd citire la ordinea de zi .

'1. Proiect de hotirare privind rectificarea bugetului local pe anul 2021 , 9i estimiri pe anii 2022-
2024.

2.Proiect de hotSrare privind aprobarea Regulamentului de organizare 9i funclionare al
Compartimentului de asistente sociald organizat la nivelul Comunei glLlNDlA, Judetut ARAD.

3.Diverse.

Se supune spre aprobare proiectul de hotdr6re privind ordinea de zi 9i se aprobi in unanimitate
adoptandu-se HOTARAREA nr. 76 din 29 decembrie 2021.

Se supune la vot procesul verbal al gedinlei anterioare gi se aprobe in unanimitate, adoptandu-
se HOTAMREA nr.77 din 29 decembrie 2021.

Se trece la primul punct din ordinea de zi, proiect de hot6rAre privind rectificarea bugetului local
pe anul 2021 ,9i estimiri pe anii 2Q22-2024,se supune Ia vot gi se aprobd in unanimitate adoptdndu-se
Hoterarea nr. 78 din 29 decembrie 2021.

La punctul 2 din ordinea de zi se prezintd rectificarea bugetului local pe anul 202.1, 9i estimdri pe
anii 2022'2024,se supune spre aprobare si se aprobi Hotdrarea nr. 73 din 17 decembrie 2021 in,^. unanimitate.

Se prezinti in continuare Proiectul de hotd16re privind aprobarea Regulamentului de organizare
qi funclionare al Compartimentului de asisten!5 sociald organizat la nivelul Comunei $lLlNDlA, Judelul
ARAD,se supune la vot gi se aproba in unanimitate,adoptandu-se Hoterarea nr. 79 din 2g decembrie
2021.

La diverse se pune in discutie problema lemnelor de foc,care se vor aproba cat de repede
posibil, at6t cantitate cet gi pre! ,pentru a nu mai pune cetdlenii in dificultate la sfArgit de an .

D-l primar promite ci va gesi o solutie pentru marcarea lemnelor, astfel incit se nu afecteze
zona de liniste,iar la inceputul anului sd putem adopta hot5rere, privind cantitatea si pretul pentru
materialul lemnos cuvenit cetAlen jlor.

D-na consilier Petac Ribana Alina Giana, se informeazi ce reprezinti cei 1OO mii lei atribuili
pentru pietrulre strazi, din moment ce piatra este gratuita din cariera noastre.Dl primar gi d-l viceprimar
ii rdspund ca piatra trebuie intinse pe strdzi, dupi care este tasate astfel c6 mai sunt cheltuieli si strdzi
sunt destul de multe care trebuie pietruite.
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Tot d-na consilier mai intreaba dacd s-a rezolvat ceva cu prelungirea contractului pentru

cariera,respunsul a fost ce nu, deoarece termenul la contract expire doar in luna aprilie 9i c6nd se

ridici gunoiul, in fiecare zi de vineri doar cd in vinerea crdciunului nu s-a ridicat.

Nemaifiind alte probleme pe ordinea de zi, d-na pregedinte multumegte celor prezenli pentru

participare gi declare lucririle gedinlei inchise.

PRE$EDINTE DE $EDINTA,

Petac Ribana Alina Giana

SECRETAR GENERAL,

lercogan Silvia
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